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Zpráva o činnosti komise Jarošov za 1. pololetí 2023 

I. Počet zasedání a přehled účasti jednotlivých členů  
   
V 1. pololetí 2023 se uskutečnila 3 zasedání komise.  
 
Člen komise/výboru 

Datum 
zasedání 

Datum 
zasedání 

Datum 
zasedání 

Přítomen 
celkem 

Nepřítomen 
omluven 

Nepřítomen 
neomluven 

 23. 2.  3.5. 14.6.    
Mgr. Jan Zapletal - předseda A A A 3 0 0 
Jan Kedroň - místopředseda A A O 2 1 0 
Marta Vaňková A A A         3 0 0 
Milada Havlů O N A 1 1 1 
Mgr. Jana Majzlíková         A        A        A 3 0 0 
Helena Minaříková A A A 3 0 0 
Denisa Mišurcová, DiS. A O N 1 1 1 
Jan Vydlák A A A 3 0 0 
Bc. Vojtěch Jančík A A A 3 0 0 
Ing. Jiří Zerzáň A O A 2 1 0 
Bc. Jakub Doskočil A O O 1 2 0 

 Věra Mikulková - tajemník/tajemnice  A  A  A 3 0 0 
A – přítomen 
O –  nepřítomen – omluven 
N – nepřítomen – neomluven 

II. Přehled přijatých usnesení a projednaných záležitostí  

A) Přehled přijatých usnesení: 

Byla provedena volba místopředsedy - MK zvolila místopředsedu MK pana Jana Kedroně. 
/Výsledek hlasování: Pro: 9, Proti 0, Nehlasoval: 0, Zdržel se: 1/ 
 
B) Přehled projednaných záležitostí bez usnesení: 
01/01/2023/MK JA 
Dotaz na plánovaný obchvat Jarošova (přemostění) v k. ú. Mařatice – proč není naplánováno 
přemostění v k. ú. Jarošov – v řešení 
 
SMM 
02/01/2023/MK JA 
Projednání stížnosti paní Sedlákové  - na průjezd a parkování v ulici „U Cihelny“ – ulice ve špatném 
stavu, problém s parkováním, neustále znečištěna od zaparkovaných aut mimo komunikaci, v části        
k. ú. Jarošov zanesen odvodní žlab u komunikace - vyřešeno 
 
03/01/2023/MK JA 
Nebezpečné retardéry v lokalitě na sídlišti „Louky“ – provést údržbu – případně jejich odstranění 
a provést nové zpomalovací zabezpečení – v řešení 
 
04/01/2023/MK JA 
Návrh na zřízení nového, většího sběrného místa komunálního odpadu na sídlišti Louky – v řešení 
 
KST 
03/01/2023/MK JA 
Koncepce autobusové dopravy – přizvat na příští jednání zástupce dopravy – v řešení 
 
OIN 
04/01/2023/MK JA 
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Žádáme o seznámení členy místní komise s harmonogramem postupu prací „Rekonstrukce ulice Za 
Humny a Na Svárově“  - vyřešeno 
SMM 
01/02/2023/MK JA 
Prověřit úsek Na návsi – od křížku po ul. Za Humny – v řešení 
 
02/02/2023/MK JA 
Prověřit průjezdnost – zaslepení – ulice „Za DPS“ kvůli plánované rekonstrukci – v řešení 
 
03/02/2023/MK JA 
Byl zjištěn špatný stav komunikace (kostky) u č.p. 451, ul. Za Humny – v řešení 
 
04/02/2023/MK JA 
Provést údržbu opěrné zídky za knihovnou (sídl. Louky) – za č.p. 517 – v řešení 
 
UMA 
05/02/2023/MK JA 
Žádáme o provedení opravy Válečného hrobu u kostela i jeho okolí (prověřit i možnost doplnění 
chybějících fotografií) – v řešení 
 
Podněty z výchozího jednání MK 
Odbor OIN 
 01/03/2023/MK JA 

Komise po místním šetření doporučuje v souvislosti s připravovanou dvoufázovou rekonstrukcí ulice 
Na Svárově: 
V souvislosti s připravovanou dvoufázovou rekonstrukcí ulice Na Svárově odstranit květináč 
z prostoru za Domem s pečovatelskou službou kvůli umožnění průjezdu MHD a ořezat stromy za 
kostelem z téhož důvodu. 
Zvážit ukončení rekonstruovaného úseku tak, aby byla respektována logika stávajícího chodníku 
před domem č. p. 22, čili oproti předloženému projektu posunout ukončení blíže k domu č.p. 22. 
Navrhujeme schůzku s projektantem na místě.  
Zvážit možnost vybudování či umožnění vybudovat parkovací místa v trojúhelníku mezi ulicemi 
Drahy a Na Svárově. 

                 

                                   
 
Odbor SMM 
03/03/2023/MK JA 
Komise znovu navrhuje vyznačení přechodu pro chodce na nebezpečném úseku ulice Nová cesta u 
hlavní silnice, anebo návrh takového řešení, které by zvýšilo bezpečnost chodců v tomto místě. 
Stávající zažitá praxe přecházení těsně u hlavní silnice bez jakéhokoli je nebezpečná. 
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Odbor SŽP 
04/03/2023/MK JA 
Komise žádá o aktuální informaci ohledně připravované výstavby v areálu bývalého pivovaru, a to 
zejména o řešení dopravní situace. Zvažovala se výstavba křižovatky s kruhovým objezdem, a to 
hned v několika variantách.  
 
05/03/2023/MK JA 
V souvislosti s novým řešením MHD, resp. spojení Jarošova s ostatními částmi Uherského Hradiště 
se počítá se zapojením linek veřejné linkové dopravy přes ulici Za Humny vedených přímo na 
autobusové nádraží. Někteří členové komise navrhli zvážit vybudování točny MHD v prostoru SÚS, 
čili prodloužení tras MHD o ulici Za Humny. Žádáme o posouzení takového návrhu. 

 
 Podněty v řešení 

III. Způsob splnění úkolů uložených RM/ZM s konkrétním návrhem opatření  
Nebyly žádné uložené úkoly RM/ZM 

 
IV. Doporučení a návrhy komise/výboru  
Nebyly žádné uložené úkoly RM/ZM 
 

V. Plán práce na následující pololetí  -  plán práce nebyl stanoven - příští jednání MK  13.9.2023  
 

V Uh. Hradišti  13.7.2023 

 
 
Zpracovala: 
Věra Mikulková, tajemnice MK Jarošov 
 
Schválil: 
Jan Zapletal 
předseda MK Jarošov 
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